

Title (en)

Last with rubber connecting piece.

Title (de)

Leisten mit Kautschukverbindungsteil.

Title (fr)

Embauchoir à pièce de liaison en matière caoutchouteuse.

Publication

**EP 0315530 A1 19890510 (FR)**

Application

**EP 88402756 A 19881103**

Priority

FR 8715195 A 19871103

Abstract (en)

The invention relates to the field of lasts, or blocks for forcing, intended to be inserted into a shoe in order to stretch it. The invention aims to provide a last whose structure permits good holding of the shoe and a harmonious stretching of the whole of the upper, in the form of a simple, cheap and standardised product. These aims are achieved with the aid of a last consisting of a front block (1) for supporting the vamp connected to a heel part (2), which are joined by a linking piece (3) consisting of an elastic material, advantageously in an essentially single-piece form. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le domaine de l'invention est celui des embauchoirs, ou formes à forcer, destinés à être introduit dans une chaussure pour la tendre. L'invention a pour objectif de fournir un embauchoir dont la structure permet un bon maintien de la chaussure, et une tension harmonieuse de l'ensemble de la tige, sous forme d'un produit simple, bon marché, et standardisé. Ces objectifs sont atteints à l'aide d'un embauchoir constitué d'une forme avant (1) de soutien d'empeigne connectée à une partie de talon (2), réunies par une pièce de liaison (3) constituée en un matériau élastique, avantageusement sous forme essentiellement monobloc.

IPC 1-7

**A43D 3/14**

IPC 8 full level

**A43D 3/14 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A43D 3/1475 (2013.01)**

Citation (search report)

- [YD] FR 1296936 A 19620622
- [Y] DE 3003632 A1 19810806 - SCHMID KG NORBERT [DE]

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0315530 A1 19890510; FR 2622414 A1 19890505**

DOCDB simple family (application)

**EP 88402756 A 19881103; FR 8715195 A 19871103**